
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Grodno Glassworks JSC 
Suvorov str., 40, 
230026 Grodno (Hrodna)

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Patterned and wired glass:  
Our plant specializes in patterned and wired glass production. 
Patterned sheet glass is one of the most asked-for materials widely used in different branches of industry. Patterned glass transmits slightly less light
than clear glass, designs impressed on glass make it decorative, so owing to combination of such qualities patterned glass can be used for creating
expressive interior designs and decorations. 
Wired glass is a product in which a wire mesh has been inserted during production. In case of breakage of such glass, the mesh retains the pieces of
glass.

Glass bottles: 
We produce a wide spectrum of narrow-necked glass bottles for bottling champagne and sparkling wines, vodka, cognac, soft drinks, as well as glass
bottles for household chemicals. 
The plant accepts orders for narrow-necked glass bottles to be produced according to the client’s custom design.

Glass blocks: 
Glass blocks of different designs and colors produced by our enterprise can be used in a wide range of applications. 
Glass blocks’ production is temporarily suspended.  
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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